
 

 
 
 
 
Artikel 30 vragen m.b.t. uitspraken raadslid R. van den Hoogen inzake 
ziekteverzuim ambtenaren. 
 
 
In een interview op RTV Utrecht de dato 8 juni 2016 stelt de fractievoorzitter van De 
Onafhankelijken, R. van den Hoogen, (onder meer) het volgende: 
“Vroeger hadden we een ziektepercentage van ongeveer 1 procent. Nu de ambtenaren in 
Woerden zitten hebben we een ziektepercentage van boven de 10 procent”. 
 
 
Deze informatie staat op gespannen voet met eerdere informatie die aan de raad is 
verstrekt.  
Het CDA heeft daarom de volgende vragen: 
 
1. Onderschrijft het college de uitspraken inzake het ziektepercentage zoals hierboven 
omschreven. 
 
2. Kan aan de raad een meerjaren inzicht tot en met mei 2016 worden verschaft over het 
verloop van het ziekteverzuim in de ambtelijke formatie waarin voormalig Oudewaterse 
medewerkers zijn ondergebracht.  
 
3. Kan daarbij het verloop van het ziekteverzuim onder voormalig Oudewaterse 
medewerkers specifiek worden weergegeven. 
(In de raadsinformatiebrief van 22 juni 2015 heeft de portefeuillehouder toegezegd dat 
de ziekteverzuimcijfers van de Oudewaterse medewerkers specifiek gemonitord zullen 
worden).  
 
4. Kan inzichtelijk worden gemaakt in hoeverre (thans nog) ziekteverzuim van 
voormalig Oudewaterse medewerkers gerelateerd kan worden aan de overgang van 
Oudewater naar Woerden. 
 
 
Wij zien beantwoording overeenkomstig artikel 30, 4e lid, graag tegemoet tijdens de 
raadsvergadering van 16 juni aanstaande. 
 
Fractie CDA 
Kees de Bruijn, fractievoorzitter 


